
بنگر: کاش 
فدراسیون بازی را به 

تعویق می انداخت
مشــهد  ت  حــد و میــد  ا تیــم 
یــن فصــل بــا خریــد  کــه در ا
امتیــاز شــهرخودرو و هدایــت 
محســن بنگــر در لیــگ یــک 
ــا  حاضــر شــده، شــنبه گذشــته ب
توجــه بــه مشــکلات قــراردادی 
و عــدم ثبــت بازیکنــان جدیــد 
بــر چــوکای تالــش بازنــده  برا
ینچنیــن  ا تــا  شــد  م  عــلا ا
را پشــت ســر  لیــن هفتــه  و  ا

بگذارد. 
محســن بنگــر ســرمربی تیــم 
امیــد وحــدت مشــهد بــا گلایــه از 
ایــن اتفــاق، با اشــاره بــه وضعیت 
باشــگاه و تیمــش می گویــد: 
تبــال  ســیون فو ز فدرا »مــا ا
خواســتیم بــا تعویــق زمــان بــازی 
مــا بــا چــوکا موافقــت کنــد ولــی 
ــه نشــد  ــن درخواســت پذیرفت ای
و بــه همیــن دلیــل نتیجــه ســه 
بــر صفــر اعــلام شــد. طــی قولــی 
کــه باشــگاه داده قــرار اســت 
طــی روزهــای آینــده ایــن مشــکل 
برطــرف شــود و بــه امیــد خــدا 
فکــر می کنــم بــرای هفتــه دوم 
مقابــل خلیــج فــارس ماهشــهر 
مشــکلی بــرای بــازی نخواهیــم 

داشــت.« 
بنگــر بــا اشــاره بــه اثــر منفــی 
ایــن نتیجــه روی تیمــش ادامــه 
نه  ســفا متأ بلــه  «  : هــد می د
بــازی ســه بــر صفــر شــد ولــی 
از طرفــی بــرای تیــم مــا بــد هــم 
نشــد چراکــه فرصــت کافــی بــرای 
تمریــن نداشــتیم و اگــر بــدون 
تمریــن وارد بــازی می شــدیم 
هــم ممکــن بــود نتیجــه را واگــذار 
کنیــم ولــی تأثیــر منفــی آن روی 
روحیــه بازیکنــان بیشــتر از ایــن 
ــدون انجــام  ــود کــه ب شکســت ب
بــازی رقــم خــورده اســت و از 
همیــن رو فرصــت بیشــتری برای 
ــه دوم  ــا در هفت ــم ت ــن داری تمری
بــه میــدان برویــم و تیمــی بــا 
انگیــزه بــرای جبــران خواهیــم 

بــود.«

زمان دیدارهای 
هفته دوم لیگ 

دسته اول فوتبال 
مشخص شد

زمــان و ورزشــگاه های بازی هــای 
هفتــه دوم رقابت هــای لیــگ 
دســته اول فوتبــال اعــلام شــد.

جمعه 11 شهریور
آرمان گهــر ســیرجان- چــوکای 
تالش، ساعت 18:30، ورزشگاه 

امــام علــی)ع( ســیرجان
امیــد وحــدت مشــهد - خلیــج 
فارس ماهشهر، ساعت 18:30، 
ورزشــگاه ثامــن الائمــه مشــهد

بــل - شــمس آذر  یــکای با را
 ،1 8 :4 5 عت  ســا  ، یــن و قز
ری ســا ی  ا شــهد ه  زشــگا ر و

ز - خیبــر  فجرسپاســی شــیرا
 ،18 :45 د، ســاعت  بــا خرم آ

ز فظیــه شــیرا ه حا ورزشــگا
- ســایپای  را شــهرداری آســتا
تهــران، ســاعت 19، ورزشــگاه 

وحــدت آســتارا
شــهرداری همــدان- ون پــارس 
اصفهــان، ســاعت 19، ورزشــگاه 

حاجــی بابایــی همــدان
 - ه و ســا یــی  طلا شــه  خو
چادرملــوی اردکان، ســاعت 19، 
ورزشــگاه یــادگار امــام)ره( قــم

مــس  جــم-  بــی  جنو رس  پــا
 ،19 :15 شــهربابک، ســاعت 

جــم تختــی  ه  رزشــگا و
اســتقلال ملاثانــی- اســتقلال 
 ،19:30 خوزســتان، ســاعت 
ورزشــگاه اختصاصــی فــولاد 

اهــواز

 zلیگ یک

 علی ابراهیمیان ســرمربی اســبق تراکتور درباره شــرایط تراکتور با قربان 
بردیــف می گویــد: »مالــک و مدیــران باشــگاه بهترین امکانــات لازم را در 
اختیــار کادرفنــی قــرار دادنــد و از این بابت بعید می دانم تراکتور مشــکل 
خاصــی داشــته باشــد. به نظر می رســد تراکتــور بردیف به زمــان نیاز دارد 
تا بتواند روند امتیازگیری را شــروع کند.« تیم تبریزی با گذشــت 3 هفته 

از لیــگ فقط یک امتیاز کســب کرده اســت.

 نساجی مازندران با ارسال نامه ای به سازمان لیگ خواستار مساعدت برای 
ورود بانوان به ورزشگاه شهید وطنی قائمشهر شد. در این نامه که با امضای 
ایزد سیف الله پور مدیرعامل باشگاه نساجی و خطاب به سرپرست سازمان 
لیگ تنظیم شــده، به بازگشــایی درهای ورزشــگاه شــهید وطنی قائمشــهر از 
هفته آینده اشــاره شــده اســت و  از ســازمان لیگ درخواســت شــده  تا زمینه 

حضــور بانوان در ورزشــگاه وطنی فراهم آید.

ایــوب بهتــاج سرپرســت باشــگاه تراکتــور طــی حکمــی حســین خطیبی، از 
بازیکنــان صاحب نــام و یکــی از مربیان ســابق باشــگاه تراکتور را به ســمت 

مدیــر آکادمــی فوتبــال این باشــگاه منصــوب کرد. 
سرپرســت باشــگاه تراکتــور در حکــم خود بر ساختار ســازی و ارائــه برنامه 
براســاس هماهنگــی بــا قربــان بردیــف ســرمربی تیــم بزرگســالان تأکیــد 

کرده اســت.

علی ابراهیمیان: نساجی مازندران حسین خطیبی

تراکتورِ قربان بردیف، نیاز به زمان دارد درخواست برای ورود زنان به شهید وطنی رئیس آکادمی تراکتور شد

در آینه لیگ
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چطور شد این فصل بدون تیم و 
بیرون ماندی؟

متأسفانه نمی دانم چرا امسال این 
اتفاق افتاد. دلیلش شاید کم بازی 
کردن باشد اما من فصل قبل یکی، دو 
مصدومیت داشتم که باعث شد کم 
بازی کنم. متأسفانه سرمربی آن تیم 
پای من نماند. بجز من بازیکنان دیگری 
هم بودند که دچار مصدومیت شدند 
اما همه ماندند بجز من. نمی دانم 
چرا اینطور شد اما به جای من سریع 
بازیکن جذب کردند و من را از لیست 
بیرون آوردند. متأسفانه آن سرمربی 
یادش رفت آن زمان که تیم نداشت 
با او ماندیم. اصلاً فکر نمی کردم این 
کار را با من بکند اما کرد. یک سری 
مسائل پشت پرده هست و می دانم 
چه صحبت هایی کردند. مربیان همه 
با هم در ارتباط هستند و این باعث شد 

بیرون بمانم اما این حق من نیست.
یعنی هیچ پیشنهادی نداشتی؟

2، 3 پیشنهاد داشتم و اتفاقاً یکی 
از آنها خیلی خوب بود اما نمی دانم 
چرا کمرنگ شد. برای من هم جای 
سؤال بود که چرا این اتفاق می افتد 
و هر تیمی پیشنهاد می دهد ناگهان 
بی خیال می شود. از لیگ یک پیشنهاد 
دارم اما اگر آنجا بروم سخت است به 
لیگ برتر برگردم. ضمن اینکه شرایط 
مالی تیم های لیگ یکی هم خوب 
نیست. هنوز جوابی به پیشنهادهای 
لیگ یکی ندادم و بلاتکلیف هستم. 
گله ام از همان آقا است که به وقتش 
مفصل درباره اش صحبت می کنم. 
نه سرمربی و نه مدیریت باشگاه 
پای من نماندند. وقتی در این تیم 

بودم هر وقت عقب می افتادیم من را 
می فرستادند توی زمین و همه فشار 
روی من بود. انتظار معجزه داشتند و 
وقتی مثلاً یک کاشته را خراب می کردم 
با من جلسه می گذاشتند که تو سقف 
قرارداد را گرفتی و باید گل بزنی. بارها 
با من جلسه گذاشتند اما هیچ وقت 
نگفتند در 10 دقیقه نمی شود کاری 
کرد. مگر من مسی هستم که انتظار 
دارند در 10 دقیقه بازی را برگردانم. در 
نهایت هم به جای من بازیکن آوردند. 
یک روز گفتم اگر من را نمی خواهید به 
من بگویید که بروم اما چیزی نگفتند. 
در کل یک سری چیزها می دانم و بعداً 
می گویم چه اتفاقی افتاد که از لیست 
بیرون گذاشته شدم. وقتی پنجره نقل 
و انتقالاتی تیم بسته شد من با وجود 
اینکه پیشنهاد دیگری داشتم، به خاطر 
آنها برگشتم اما در کل رفتار خوبی با 
من نداشتند. همین نفرات ذوب آهن 
را به این روز انداختند. متأسفانه هیچ 
کاری بلد نیستند. از آن طرف همان ها 
می آیند و تصمیم می گیرند. متأسفانه 
2، 3 سال است که ذوب آهن درگیر یک 
سری مسائل شده. همه دارند می بینند 
که یک جای کار می لنگد. من را قربانی 
کردند که کاش گوشت من را به ایتام 
بدهند! ایراد ندارد. این همه زمان 
گذشت و برای اولین بار است صحبت 

می کنم. دلم خیلی پر است.
چرا تا الان سکوت کردی؟

من می دانم اگر حرف می زدم شرایطم 
بهتر بود اما همین کار را هم نکردم. 
می توانم سر و صدا کنم چون در فوتبال 
ایران خوب جواب می دهد اما موافق 
این کار نیستم. آمدند به من گفتند 
دلار و آیفون بگیر برای فلانی ببر تا 
قرارداد ببندند. 15 سال است بازی 
می کنم چنین کاری نکردم. چرا الان 
باید این کار را انجام دهم؟ متأسفانه 
هر جا گردش مالی زیاد می شود، فساد 
هم زیاد است. الان سال جام جهانی 

است و خیلی از بازیکنان که لژیونر 
بودند برگشتند. اما بجز یکی، دو نفر، 
هیچ کدام هم پست من نبودند. یک 
تیم در پست من 5 بازیکن دارد و یک 
تیم اصلاً ندارد. رفتند یک سری بازیکن 
خارجی هم آوردند که از کنارشان 
بخورند. اینها را دیدم و مدرک هم دارم. 
نباید با من این کار را می کردند. مگر 
می شود از فولاد و ذوب آهن پیشنهاد 
داشته باشی و یک نیم فصل بازی کنی 

اما این اتفاق بیفتد؟
فکر می کنی آن سرمربی چرا این 

رفتار را با تو داشت؟
ببینید 6، 7 هفته به من بازی نمی داد 
و بعد 10 دقیقه می فرستاد توی زمین. 
باید در این 10 دقیقه چکار می کردم؟ 
کاشته بیرون می زدم، می خواستند 
اعدام کنند من را. همین هم باعث 
شد این رفتار غیرمنصفانه را با من 

داشته باشند.
چه کسی گفت دلار و آیفون 

بگیری؟
نمی توانم اسم ببرم اما یکی از رابط ها 
گفت فلانی چنین چیزی می خواهد. 
هم  مکس  و پر  1 3 ن  یفو آ گفت 
می خواهد. من هم خندیدم و گفتم 
من خودم 11 دارم و برای فلانی باید 
13 پرومکس بگیرم؟! هیچ وقت چنین 

کاری نمی کنم.
الان پشیمان نیستی؟

پشیمان نه اما ناراحتم. باید بگویم 
خوشحالم که پیشنهاد دلار و آیفون را 
قبول نکردم و وجدانم راحت است اما 
ناراحتم که چنین رفتاری با من کردند. 
الان از طرف خانواده و رفقایم خیلی 
تحت فشارم. شاید باور نکنید اما حتی 
آرایشگاه هم نمی روم چون می گویم از 
من می پرسند 3 هفته است لیگ شروع 
شده، اینجا چکار می کنی؟ می توانم 
لیگ یک بروم اما نمی خواهم در این 
سن به آنجا بروم. لیگ یک برای زمانی 
است که بخواهی فوتبال را کنار بگذاری. 

من تا الان کارنامه خوبی داشتم و بیش 
از 300 بازی در لیگ برتر دارم. به خاطر 
همین نمی خواهم کارنامه ام را خراب 
کنم. مطمئن باشید هر وقت توان 
حضور در لیگ برتر نداشته باشم خودم 
خداحافظی می کنم و کنار می روم اما 
الان به خاطر یک سری اتفاقات بیرون 
ماندم. خیلی ناراحتم وقتی می بینم یک 
سری بازیکن الکی جا به جا می شوند. 
فقط هم به خاطر ارتباط است و نه 

توانایی.

ذوب آهن در سومین بازی خود هم موفق 
به پیروزی نشد و به نتیجه تساوی مقابل 

مس رفسنجان دست پیدا کرد. 
مسعود ابراهیم زاده کاپیتان سبزپوشان 
اصفهانی درباره بازی با تیم محمد ربیعی 
می گوید: »درست است بازی مساوی شد 
ولی موقعیت های خوبی برای گرفتن سه 
امتیاز داشتیم. البته آنها یک پنالتی را از 
دست دادند که اگر گل می شد، شرایط 
بازی فرق می کرد. در نیمه دوم بهتر بودیم 
و بازی مساوی شد. در حال حاضر برای 

بازی با ملوان آماده می شویم.« 

ابراهیم زاده در مورد پنالتی که فرعباسی 
مهار کرد، ادامه می دهد: »آقای اینانلو 
با بچه ها کار می کند و حبیب کاملاً 
می دانست منشا چگونه پنالتی می زند 
و آن را شانسی نگرفت. فرعباسی ما را به 
بازی برگرداند، دمش گرم! امیدوارم این 
درخشش ها تداوم داشته باشد و همیشه 
روز خوبش باشد.« کاپیتان ذوب آهن در 
رابطه با عملکرد احسان پنجشنبه بازیکن 
تاجیکستانی که برای اولین بار در این بازی 
به زمین رفت، می گوید: »نام او احسون 
است ولی ما احسان صدایش می کنیم. او 

بازیکن خوب و توانمندی است. وقتی یک 
بازیکن از یک لیگ به لیگ دیگر می رود، 
شرایط برایش خیلی سخت می شود اما او 
بازیکن باهوشی است و زود جا افتاد. قطعاً 

در ادامه بیشتر کمک می کند.« 
مسعود ابراهیم زاده درباره مصدومیت 
سعید باقرپسند از ناحیه رباط صلیبی 
و اینکه در روند تیمی شان عملکرد 
منفی می گذارد یا نه، توضیح می دهد: 
»صددرصد نبود سعید تأثیرگذار است. 
آقای تارتار روی همه بازیکنان حساب 
ویژه باز کرده است. امیدوارم زودتر خوب 

شود، باید یک دوره 6 ماهه را طی کند 
ولی سلیمانی و سالاری مهاجمان بسیار 
خوبی هستند. سلیمانی در بازی با مس 
فوق العاده کار کرد و به نظر من بچه ها 

به خوبی جای خالی سعید را پر کردند.« 
ابراهیم زاده در مورد بازی این هفته مقابل 
ملوان و اینکه اولین بردشان را کسب 
می کنند یا نه، می گوید: »نصف لیگ 
به دنبال اولین برد هستند . ملوان در انزلی 
بازی می کند و تماشاگران شان را دارند و 
شرایط سخت است. باید دید سه امتیاز 

حق کدام تیم است.«

فکر کردند مسی هستم در 10 دقیقه نتیجه را عوض کنم

 حسین ابراهیمی: گفتند آیفون 
و دلار بده تا قرارداد ببندیم

حســین ابراهیمــی کــه در یکــی، دو فصــل اخیــر بدشانســی های زیــادی آورد و بــا مصدومیــت مواجــه می شــد، ایــن فصــل بــدون تیــم مانــده. ابراهیمــی که بــه تازگی 32 ســاله 
شــده، گلایه هــای زیــادی از ســرمربی و مدیریــت تیــم فصــل قبلــش )ذوب آهــن( دارد و البته از مســائلی صحبت می کند که در فوتبال ایران باب شــده و چندان جالب نیســت.

فرعباسی ما را به بازی برگرداند

ابراهیم زاده: نصف لیگ، به دنبال اولین پیروزی است

 zنقل قول

 zسؤال و جواب

سمیرا شیرمردی
روزنامه نگار

می  توانم سر و 
صدا کنم چون در 

فوتبال ایران خوب 
جواب می دهد 

اما موافق این کار 
نیستم


